

 GOVERNMENT OF DUBAI	الوحدة التنظيمية: إدارة الصحة والسلامة Document title: External Circular / تعميم خارجي Doc Ref. DM-PH&SD-CR8	عنوان الوثيقة: رقم الوثيقة:  DUBAI MUNICIPALITY
---	---	---

Date: 11/03/2020

التاريخ: 2020/03/11

External Circular (8)	تعميم خارجي رقم (8)
Intensification of Cleaning and Disinfection Process in Shopping Malls	تكثيف إجراءات التنظيف والتطهير في مراكز التسوق
Dubai Municipality calls on shopping malls in Dubai to comply with the following: 1. Increase the frequency of cleaning and disinfection on the followings: • Information area • Waiting benches/chairs • Food court table & chairs • Pray rooms • People of determination wheel chairs • Elevators switches / buttons • Escalators handrail • Doors and staircase handrails • Washrooms • Shopping carts 2. Availability of hand sanitizers at different areas 3. Document all cleaning and disinfection operations including list of used disinfectants For more information, please visit Dubai Municipality website/ Health & Safety information www.dm.gov.ae Health & Safety Department	يتوجب على جميع مراكز التسوق في إمارة دبي ضرورة الالتزام بمتطلبات بلدية دبي التالية: 1. زيادة دورية التنظيف والتطهير للمرافق، والتركيز على التالي: • منطقة الاستعلامات • كراسي الانتظار • كراسي وطاولات ركن المطاعم • المصليات • كراسي أصحاب الهمم • أزرار المصاعد • مقابض السلالم المتحركة • مقابض الأبواب والسلالم • دورات المياه • عربات التسوق 2. توفير معقم اليدين في أماكن متفرقة 3. توثيق عمليات التنظيف والتطهير في سجلات التنظيف مع ذكر المادة المستخدمة في التطهير. للمزيد من المعلومات يرجى زيارة الموقع الإلكتروني لبلدية دبي / معلومات الصحة والسلامة العامة www.dm.gov.ae إدارة الصحة والسلامة



Issue date: تاريخ الإصدار	11/03/2020	Version number (1)	رقم الإصدار (1)
Classification (Public) تصنيف الوثيقة (عام)	Page 1 of 1		